
Referat fra møde på Bøgelundsvej mandag den 15. januar 2018 kl. 9.30 – 18-001412

Kvarteret oppe nord fra bruger stierne her i området. Det er ikke borgerne selv i området 

Nogen har søgt om at få den en sti lukket – nord ud af Bøgelunds kvarteret 

Det er hundelufter, der bruger stien syd for Bøgelyvej 

Stien mellem Jasminallé og Irisallé bør være offentlig – det er nærmest en hovedfærdselsåre 

Stien formet som et L - det lille stykke bliver brugt, det længste stykke gør ikke ved Gl Kongevej  

Hundlufterstien kan med fordel nedlægges og sælges til grundejerne for et symbolsk beløb 

Der er ingen grundejerforening i hele området 

Man synes, at alle stier og veje trænger til vedligehold 

For enden af hundelufterstien er asfalten dårlig 

Stien langs mellem hallen og Gl. kongevej ved Konvalvej er belægningen dårlig 

Der er meget udskiftning i boligerne her. Der er mange lejeboliger 

Der er en halvbum ved børnehaven. Vigepligten kam med fordel vendes 

Stien fra børnehaven og nordpå bliver ikke brugt, måske kun det første stykke 


